
 

 

 

 

IDRETTSKRETSSTYRET 

PROTOKOLL 
 

KRETSSTYRETS MØTE NR 10/2024-2025 

TORSDAG 15. JANUAR 2025  

TEAMS 

 

 

 

PROTOKOLLENE ER OFFISIELLE MELDINGER, OG VEDTAK I SAKER 

SOM ANGÅR IDRETTENS EGNE LEDD, BLIR FULGT OPP DIREKTE 

NÅR DET ER AKTUELT 

 

 

PROTOKOLLEN BLIR I SIN HELHET OFFENTILIGGJORT GJENNOM 

IDRETTSKRETSEN SINE HJEMMESIDER  

 

 

 

 
ØNSKES YTTERLIGERE OPPLYSNINGER I EN IDRETTSKRETSSAK, TA KONTAKT 

MED NORDLAND IDRETTSKRETS SITT KONTOR V/ORG.SJEF 

 

 

 

NORDLAND IDRETTSKRETS 

Idrettens Hus 

Fridtjof Nansens vei 5, 8003 BODØ 

Tlf: 75 71 14 00   

Nordland Idrettskrets (idrettsforbundet.no) 

  

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/nordland/
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NORDLAND IDRETTSKRETS 

IDRETTSKRETSSTYRET 

 
STYREMØTE 10/2024-2025, 15. JANUAR 2025 

TEAMS 

 
Tilstede: Reinert Aarseth  Leder 

Trond Olsen   Nestleder 

Siri-Elise Bjørgaas  Styremedlem 

Aurora Hanssen  Styremedlem 

Audun Anvik   Styremedlem 

Hege-Kristin Pettersen 1. varamedlem 

Bjørn Bremer   2. varamedlem 

 

Forfall:  

 

Fra adm.: Kristin Setså   Org.sjef 

  Tore Strand   Rådgiver aktivitetsutvikling 

   

Sakliste: 

 

 

Sak 66: Godkjenning av protokoll     

a. Styremøte 9/2024-2025, 04.12.24, Teams  

   

Sak 67: Muntlige orienteringssaker:  

• Møte med fylkesråd Arne-Ivar Mikalsen 15.01.25  

• Status sak 2 til påtalenemda  

• Idrettens Hus til BHK Idrettshall  

  

Sak 68: Kvartalsrapport 4. kvartal 2024  

  

Sak 69: Rapport «Godt styresett» - høringsuttalelse  

  

Sak 70: Idrettskretsenes kjerneleveranser   

  

Sak 71: Søknad om prosjektmidler fra OLT Nord  

  

Sak 72: Sak til Idrettstinget: Krav til antall medlemmer før opptak av   

idrettslag  

  

Sak 73: Innkjøp ny prosjektor til møterommet  

  

Sak 74: Referatsaker  

  

Sak 75: Møteplan  
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Saksbehandling: 

 

Sak 66: Godkjenning av protokoll      

a. Styremøte 9/2024-2025, 04.12.24, Teams 

 

Vedtak: Protokollene godkjennes.  

 

 

Sak 67: Muntlige orienteringssaker:  

 

• Møte med fylkesråd Arne-Ivar Mikalsen 15.01.25: 

Reinert, Torben og Kristin deltok. Fra fylkeskommunen møtte i tillegg Kari 

Hege Mortensen og Freddy Pedersen fra adm. Saklista var: 

o Budsjett 

o Samarbeidsavtale 

o Paraidrettssenter 

Det var ikke mye forståelse for vår situasjon, fylkeskommunen henviste til 

kutt over hele linja. Vi henviste til søknad fra OLT Nord som kunne vært 

imøtekommet hvis vi hadde fått samme tilskudd som i fjor, med påplussing 

for lønns- og prisstigning. Fylkesråden skulle ta det opp med 

utdanningsråden og sjekke mulighet for tilskudd derfra. Samarbeidsavtalen 

ble styrebehandlet i idrettskretsen i juni, og sendt fylkeskommunen. Den er 

enda ikke ferdigbehandlet i adm hos dem. Vi vil få melding om eventuelle 

endringer som vi må ta stilling til før den kan underskrives. 

Vi viste frem investerings- og driftsbudsjett for paraidrettssenter som viser 

et tilskudd fra det offentlige (fylkeskommune + evt regionråd) på 1 mill i 

året. Drift vil komme igang fra ca 2027. De hadde ingen umiddelbare 

synspunkter, og søknad bør nok sendes om ikke så alt for lenge. 

 

• Status sak 2 til påtalenemda: 

Påtalenemda har sendt saken til domsutvalget. 

 

• Idrettens Hus til BHK Idrettshall: 

Det har vært møte med daglig leder i BHK Idrettshall. Som følge av det er 

arealet vi er tenkt inn i tegnet om slik at møterommet er tatt bort og 

sosialsonen dermed tilsvarende større. Møteromsbehovet er foreslått dekket 

i 1. etasje. Alle aktuelle leietakere i Idrettens Hus har fått dette presentert 

på felles møte. Endringen er godt tatt imot. Diskusjonen nå går på hvordan 

man kan løse behovet for fleksibilitet hvis det kommer flere leietakere, eller 

vi ansetter prosjektmedarbeidere. Ikke fått tilbakemelding om ønsket 

prisreduksjon. 

 

Vedtak: Til orientering.  

 
 

Sak 68: Kvartalsrapport 4. kvartal 2024 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 11.01.25. 
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Adm gikk gjennom rapporten. 

 

Vedtak: Til orientering. 

 

 

Sak 69: Rapport «Godt styresett» - høringsuttalelse 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 09.01.25. 

 

Vedtak: Styret ba administrasjonen lage utkast til høringsuttalelse som sendes 

   styret for kommentarer.  

 

 

Sak 70: Idrettskretsens kjerneleveranser 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 10.01.25. 

 

Styret diskuterte forslaget om et felles fagteam for tverridrettslig 

aktivitetsutvikling. Styret var opptatt av å ta vare på kompetansen på 

paraområdet, og at SOU for IK må evalueres etter en viss tid.  

 

Vedtak: Til orientering.  

 

 

Sak 71: Søknad om prosjektmidler fra OLT Nord 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 10.01.25. 

 

Styret ønsker seg en fyldigere søknad for et såpass stort beløp. Pr nå er ikke 

budsjettet for idrettskretsen klart vedtatt. Det er derfor ikke rett tidspunkt å 

behandle søknaden på, og saken utsettes. 

 

OLT Nord inviteres til neste styremøte for å presentere søknaden.  

 

Vedtak: Saken utsettes til de økonomiske rammene er klar, og idrettskretsens  

budsjett er vedtatt. 

 

 

Sak 72: Sak til idrettstinget: Krav til antall medlemmer før opptak av idrettslag 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 10.01.25. 

 

Forslaget vil bli fremmet av Troms idrettskrets. Forslaget innebærer å endre 

loven slik at det blir et krav om 10 medlemmer ved opptak av idrettslag, og at 

det blir en av medlemsforpliktelsene idrettslag har å ha minst 10 medlemmer. 

Det betyr at idrettslag med færre enn 10 medlemmer vil stå i fare for å bli lagt 

ned. 
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Det er også kommet varsel om forslag fra Finnmark idrettskrets til idrettstinget 

med følgende forslag til vedtak: Norges Idrettsforbund ber om at regjeringen 

utarbeider en ny stortingsmelding om idrett. Forslaget ble sendt styret på mail 

14.01.25. 

 

Vedtak: Styret i Nordland idrettskrets slutter seg til forslaget fra Troms  

idrettskrets og forslaget fra Finnmark idrettskrets. 

 

 

Sak 73: Innkjøp av ny projektor til møterommet 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 10.01.25. 

 

Vedtak: Styret ber administrasjonen kjøpe inn ny projektor/tv og webkamera til  

møterommet innenfor en ramme av kr 30.000,-. Midlene tas fra avsetning 

til rehabilitering av Idrettens Hus. 

 

 

Sak 74: Referatsaker 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 10.01.25. 

 

Vedtak: Til orientering. 

 

 

Sak 75: Møteplan 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 10.01.25. 

 

Vedtak: Til orientering. 

 


